



# **Tribology-Conference 2017**

## **September 25 - 27 in Göttingen**

**Special for young scientists**

## **Short presentations in English**

Within the Tribology Conference 2017 a special session with short presentations of maximum 15 minutes length in English language will be organized. This session is open for all topics and is addressed in particular to master-, PhD-students, and postdocs. For registration please send an abstract with up to 1500 characters and the keyword "English Session"

until April 28, 2017

via e-mail to

**tribologie@gft-ev.de**

Please notify that, as for the preceding conferences, submission of English papers for regular sessions is also appreciated.

**Gesellschaft für Tribologie e.V.**

Löhergraben 33-35

52064 Aachen

Germany

Telefon: +49 241 – 400 66 55

Telefax: +49 241 – 400 66 54

Internet: [www.gft-ev.de](http://www.gft-ev.de)





# **Tribologie-Fachtagung 2017**

## **25. – 27. September in Göttingen**

### **Extra für Nachwuchswissenschaftler**

## **Kurzvorträge in Englisch**

Im Rahmen der Tribologie-Fachtagung 2017 wird wie im Vorjahr eine eigene Session mit Kurzvorträgen von max. 15 min Länge in englischer Sprache angeboten werden. Diese ist für alle Themenbereiche offen und richtet sich in erster Linie an Masterstudenten, Doktoranden und Postdocs. Zur Vortragsanmeldung senden Sie bitte eine Kurzfassung von maximal 1500 Zeichen mit dem Kennwort „English Session“

bis zum 28. April 2017

per E-Mail an

**tribologie@gft-ev.de**

Unabhängig von diesem Angebot ist es selbstverständlich wie bisher auch möglich und erwünscht, englischsprachige Vorträge im Rahmen des regulären Programms anzumelden.

**Gesellschaft für Tribologie e.V.**

Löhergraben 33-35

52064 Aachen

Telefon: 0241 – 400 66 55

Telefax: 0241 – 400 66 54

Internet: [www.gft-ev.de](http://www.gft-ev.de)

